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Fråga om upphandling av vård vid närsjukhusen i Fyrbodal  

till My Alnebratt, ordförande för den operativa hälso- och sjukvårdsnämnden 

I juni 2022 avbröts upphandlingen av vård vid närsjukhusen i Lysekil, Strömstad och Bäckefors, och 

under en övergångsperiod från 1 november 2022 till 31 december 2023 fick NU-sjukvården ansvar för 

vården. Beställaren, det vill säga numera den operativa hälso- och sjukvårdsnämnden, fick ansvar för 

att redovisa en långsiktig lösning från 1 januari 2024.  

Som ett led i omställningsarbetet ska delar av den planerade vården på akutsjukhusen flyttas ut till 

öppna vårdformer i den nära vården. Närsjukhusen och vårdcentralerna ska möta de behov som finns 

bland invånarna och utgå från lokala förutsättningar. Det är viktigt att VGR säkerställer att det kan 

erbjudas öppen specialiserad vård på de tre orterna och med anledningen av det ställer jag följande 

fråga till dig My Alnebratt. 

Har du som ordförande i den operativa hälso- och sjukvårdsnämndens tagit initiativ till att påbörja en 

ny upphandling av vård till närsjukhusen i Lysekil, Strömstad och Bäckefors så att det finns en 

långsiktig lösning på plats till 1 januari 2024? 

 

Peter Heie (C) ledamot i regionfullmäktige 

 


